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گهی فقدان سند مالکیت آ
آقای افشین ســلمانی  فرزند محمد طبق وکالتنامه شــماره 42525مورخ 29 /7 /1402دفترخانه 
130کرمان   از طرف   الهام  / سلمانی فرزند محمد شماره شناسنامه 15110 تاریخ تولد 1352/6/25 
ک 12591  صادره از رفسنجان دارای شماره ملی 3050150114 مالک سه دانگ مشاع از ششدانگ پلا
فرعی از 11 اصلی واقع در بخش4کرمان موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 492035 سری 
ج سال 01 با شماره دفتر الکترونیکی 140220319007011066 ثبت گردیده است.ضمن تسلیم دو برگ 
ک مزبور بعلت نامعلوم مفقود  استشهاد محلی تصدیق امضا شده مدعی است سند مالکیت پلا
و در خواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد اصلاح تبصره یک اصلاحی ماده 120 آئین 

گهی میشــود تا چنانچه کســی مدعی  نامه قانون مراتب در یک نوبت در تاریخ مندرج در ذیل آ
انجام معامله نســبت به ملک فوق الذکر با وجود ســند مالکیت نزد خود میباشــد ظرف مدت 10 
گهی به اداره ثبت شهرستان کرمان مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل  روز پس از انتشار آ
سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نمایند در غیر اینصورت پس از مدت مذکور نسبت به صدور 

: 21 /3 /1404سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد. ش آ 1945987 تاریخ انتشار
اصغر نارویی
كرمان رئیس ثبت اسناد و املاك منطقه 1 

شماره 887 / چهار�شنبه - 21 خرداد ماه 1404

ح شد؛ کرمان مطر در گفت�وگو با مدیرعامل سازمان مدیریت شبکه حمل�ونقل شهرداری 

شمارش معکوس راه�اندازی بی�آرتی کرمان 
 اتوبوس تندرو فعلا فقط از آزادی تا مشتاق          تعریض از جنس تملک در خیابان شریعتی نداریم         

 مسیر خط یک بی آرتی به سرعت انجام شود          بی آرتی به هیچ وجه پروژه ای سیاسی نیست
نخســتین وعدهها بــرای راهانــدازی بیآرتی 
)ســامانۀ اتوبوسهــای تندرو( در شــهر کرمان 
گردد که بهطور رسمی  تقریبا به سال 96 برمی
و از سوی شهرداری اعلام شد. یک خط از این 
اتوبوسها در مسیر رفت و برگشت از فرودگاه تا 
میدان مشتاق ســرویسدهی خواهد داشت. 
در هشت سال گذشته اما هربار سراغ بیآرتی 
گرفته شد گفتند در حال مطالعه است. مسیر 
بیآرتی کاغذی شــهرداری هــم هربار از جایی 
به جــایی میرفت؛ فرودگاه تــا آزادی، فرودگاه 
. در این ســالها  تــا مشــتاق، فــرودگاه تــا گلــزار
، پل شــهید بادپا و  زیرگــذر آزادی، پل امیرکبیر
پل سهراهی شرفآباد با هزینههای قابلتوجه 
ســاخته و پــروژۀ احــداث پل شــهدای خلبان 
فعال شــده، امــا از اتوبوسهای تنــدرو خبری 

نبوده است. 
ـــ  خلیفــه  وحیــد  دکتــر  پارســال  مهرمــاه 
مهندســی  و  مدیریــت  ســازمان  مدیرعامــل 
شــبکه حملونقل شــهرداری کرمان در پاسخ 
خــط  مطالعــات  کــه  گفــت  کرمــان  فردای بــه 
بیآرتی در مسیر فرودگاه تا فلکۀ آزادی توسط 
متخصصــان دانشــگاه باهنــر در حــال انجــام 
اســت و تا ســه ماه دیگر نهایی میشــود. از آن 
گــذرد و بــاز هــم خبری  وعــده هشــت مــاه می
کنون که نیمــۀ خردادماه 1404  نشــده اســت. ا
را پشــت ســر گذاشــتهایم، خلیفه در پاســخ به 
ح  طــر مطالعــات  کــه  گویــد  می کرمــان  فردای
باهنــر  شــهید  دانشــگاه  توســط  کــه  بیآرتــی 
کرمــان انجــام شــده، تقریبا به پایــان رسیده و 
کارگروههای  دانشــگاه در حــال اخــذ مجــوز از 

فنی بالادستی است.
بنا به گفتۀ او، خط یک بیآرتی در مطالعات 
از فــرودگاه تــا گلزار شــهدا تعریف شــده اســت. 
خلیفــه افــزود: »اما آنچه که در برنامۀ امســال 
اســت تا اجرا شــود راهاندازی بیآرتی در مسیر 

میدان آزادی تا مشتاق است«.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا این پروژه 
امسال شــروع میشود؟ تصریح کرد: »بله. فاز 
یک خط یک بیآرتی شــهر کرمان امسال آغاز 

خواهد شد«.
وی دربارۀ اینکه آیا در نیمۀ اول امسال این 
پــروژه شــروع خواهد شــد یا دوم؟ اظهــار کرد: 
»هــدف ما این اســت که تا مهرماه فعال شــود 

ولی اتوبوسها نمیرسد«.
 مدیرعامــل ســازمان مدیریــت و مهندســی 
شــبکه حملونقــل شــهرداری کرمــان توضیح 
داد: »قبــل از ســال جدیــد 10 اتوبوس و بعد از 
ســال هم 10 اتوبوس جدید خریداری کردهایم 
ولی برای مسیر بیآرتی نیاز به اتوبوسهای 18 
متری داریم. این اتوبوسها از طریق واردات یا 
مونتاژ تجهیزات آن که وارداتی اســت ســاخته 
میشــود و بــه همین دلیل، تامیــن آن زمانبر 
کنم تا پایان  است. با همۀ این شرایط، فکر می
ســال خط بیآرتی در مسیــری که عرض کردم 
فعــال شــود. عملیــات اجــرایی اما از تابســتان 
شروع میشود. اقدامات اولیه از جمله اصلاح 
پیادهروهــا و اصلاح جویهای آب در خیابان 
شریعتی را آغاز کردهایم. ایستگاهها باید آماده 
کشــی مسیر  کارهای دیگری مثل نرده شــود و 
کــه همــه در دســتور  هــم بایــد صــورت بگیــرد 

کار است«. 
عرض خیابان شریعتی

خلیفــه در پاســخ بــه این پرســش کــه آیا در 
عــرض خیابــان شــریعتی بــرای ایجــاد مسیــر 

گفــت:  بیآرتــی تغییــری ایجــاد خواهــد شــد؟ 
.». »خیر

خودرومحــور  نــگاه  گــر  »ا داد:  توضیــح  او 
بــه مسیــر شــریعتی داشــته باشیم عــرض این 
خیابــان بــرای اینکــه خــط بیآرتی هــم اضافه 
شود جوابگو نیست ولی نگاه ما انسانمحوری 
اســت. میخواهیــم یک خط عبــور ماشینها 
را بگیریــم و بــه مسیــر اتوبــوس تبدیــل کنیــم. 
آییننامههای دنیا و ایران این اجازه را میدهد 
گویــد بــرای بیآرتی بایــد حداقل دو خط  و می
عبور داشــته باشیم. در تمام طراحیهایی که 
توسط دانشگاه باهنر صورت گرفته و در کارگروه 
فنی و تخصصی ما هم بررسی شده در کل این 

، دو خط عبور را داریم«. مسیر
وی در پاســخ بــه ایــن پرســش کــه آیــا پارک 
حاشیهای در خیابان شریعتی حذف میشود؟ 
اظهار کرد: »ما میخواهیم حتیالامکان پارک 
حاشیهای را داشــته باشیم. همزمان ســاخت 
گر  کنیم تا حتی ا چند پارکینگ را هم دنبال می
پارک حاشیهای محدود شــد، تامین پارکینگ 

گرفته باشد«. صورت 
کید کرد: »نگاه کلی این است که پارک  وی تا
حاشیــهای در مسیــر خیابــان شــریعتی ادامه 
کاهــش را در تعــداد  داشــته باشــد و حداقــل 
خودروهــای پــارک حاشیهای داشــته باشیم. 
شــاید در نهایت، طراحی به گونهای بشــود که 
پارک حاشیهای دست نخورد که در این صورت 
باید اصلاحاتی در جوی خیابان انجام دهیم«.

مدیرعامــل ســازمان مدیریــت و مهندســی 
شبکه حملونقل شهرداری کرمان در پاسخ به 
این پرسش که پس تعریض در خیابان شریعتی 
نخواهیم داشت؟ بیان کرد: »تعریض از جنس 
تملــک نداریــم ولــی تعریض معبــر در حد یک 
تــا یکونیــم متــر و احتمــالا با تغییــر در جوی 

حاشیۀ خیابان را خواهیم داشت«.
وی تصریح کرد: »به هیچ عنوان عرض معبر 

پیاده را کاهش نخواهیم داد«.
كامل بی�آرتی  كید بر اجرای  تا

با راهاندازی بیآرتی، خط فعلی اتوبوســرانی 
از مسیــر آزادی تــا مشــتاق حــذف میشــود؟ 
خلیفــه در پاســخ به این پرســش گفــت: »بله. 
اتوبوسهای جدید که تامین شود، خط ویژۀ 
اتوبوســرانی در ایــن مسیــر به بیآرتــی تبدیل 

میشود«.
وی در پاســخ به این پرســش که چرا از تمام 
گلــزار شــهدا، بیآرتــی فــعلا  مسیــر فــرودگاه تــا 
در همیــن یــک بخــش یعنی آزادی تا مشــتاق 
فعال میشود؟ توضیح داد: »آزادی تا مشتاق 
مسیــری پرتــردد اســت که بابت حجم مســافر 
آن خیالمان راحت است. ضمن اینکه هزینۀ 
احــداث ایــن خــط بیآرتی بــا بودجههــای ما 
همخوانــی بیشتری دارد. امســال حدود 800 
میلیــارد تومــان کــه احتمــالا بــه هــزار میلیــارد 
تومــان میرســد را بــرای خرید اتوبــوس و خط 
گر میخواستیم  یک بیآرتی در نظر گرفتهایم. ا
مسیــر بلوار جمهوری تا آزادی را شــروع کنیم، 
هزینههــای بالاتــری بــه ما تحمیل میشــد که 

بودجههای موجود پاسخگوی آن نبود«.
خلیفه افزود: »اما آنچه که مهم است اینکه 
تمام مسیر خط یک بیآرتی باید به ســرعت و 
کامــل انجام شــود چــرا که بیآرتــی زمانی معنا 
کــه فیدرهــا را در نقاط مختلف شــهر  مییابــد 
راهانــدازی کنیــم یعنــی این خــط بیآرتی باید 
توسط خطوط محلی تغذیه شود. مثلا خطوط 
اتوبوسرانی شهرکهای الغدیر و هوانیروز باید 

کنندۀ خط بیآرتی باشند تا شهروندان  تغذیه
حملونقــل  سیســتم  از  کننــد  پیــدا  تمایــل 

کنند«. عمومی استفاده 
کیــد کرد: »اینکه دلمان خوش باشــد  وی تا
امــا  کنیــم  می راهانــدازی  بیآرتــی  خــط  یــک 
تغذیههــای ایــن ســامانه بــه درســتی انجــام 
در  اتوبــوس  از  اســتفاده  نهایــت،  در  نشــود، 
، پنج درصد  شــهر کرمــان در حد همین چهــار
)ترددهــای( فعلــی خواهــد مانــد در صورتــی 
گذاری این اســت که اســتفاده از  کــه سیاســت

اتوبوس به بیش از 16 درصد برسد«.
پیش�بینی سه خط بی�آرتی

بــا توجــه به اینکه طرح جامع ترافیک شــهر 
هنــوز نهــایی نشــده اســت، مطالعــات طــرح 
بیآرتــی چطور با این طرح بالادســتی ســازگار 
خواهــد شــد؟ مدیرعامــل ســازمان مدیریت و 
مهندســی شبکه حملونقل شهرداری کرمان 
در پاسخ به این پرسش اظهار کرد: »خط یک 
بیآرتی در مطالعات طرح سابق جامع ترافیک 
شهر کرمان مصوب شده و تاییدیۀ وزارت کشور 
را دارد. بــرای ایــن خط، از مشــاور طرح جامع 
هم استعلام گرفتیم البته نه بهصورت مکتوب 

چون هنوز مطالعات نهایی نشده بود«.
وی ادامــه داد: »این خــط برای کرمان جزو 
بدیهیات اســت و آمار برداشــتی مــا هم این را 
کنــد کــه ایــن مسیــر مهمترین خط  تاییــد می

کرمان است«. بیآرتی 
شــهرداری  »پیشــنهاد  کــرد:  بیــان  وی 
راهانــدازی ســه خــط بیآرتــی در یــک دورۀ 15 
ســاله اســت. خــط یک کــه از فــرودگاه تــا گلزار 
شــهدا اجــرا میشــود. خــط دوم احتمــالا در 
مسیــر شــهرک افضلیپــور تا دانشــگاه چمران 
و میــدان هفتبــاغ و خــط ســوم احتمــالا در 
رینگ شــهر خواهد بود. البته این مسیرها در 
حــد پیشبینی اولیه اســت و مطالعات جامع 
بایــد مسیــر نهــایی دیگــر خطــوط بیآرتــی را 

معلوم کند«.
ترافیک خیابان شریعتی

تعریــض  بــدون  اســت  قــرار  بیآرتــی  اینکــه 
خیابان شــریعتی راهاندازی شود اتفاق خوبی 
است. اما به هر حال، خودروهای شخصی هم 
ایــن مسیــر را همچنان انتخــاب خواهند کرد. 
کنیــد با راهانــدازی بیآرتــی، ترافیک  فکــر نمی
در خیابــان شــریعتی به حدی برســد که حتی 
خــود اتوبوسهــای تنــدرو هــم نتواننــد روان 

کنند؟ تردد 
مدیرعامــل ســازمان مدیریــت و مهندســی 
شبکه حملونقل شهرداری کرمان در اینباره 
گفــت: »مسیــر بیآرتــی در شــهر کرمــان مثــل 
خطــوط بیآرتــی تهــران از مسیــر خودروهای 
حتــی  میشــود.  کشــی  نرده و  جــدا  شــخصی 
بــه دنبــال ایــن هســتیم کــه در چهارراهها هم 

اتفاقاتی بیفتد که اولویت تردد به اتوبوسهای 
بیآرتی داده شود. البته این اقدامات کار شش 

ماهه نیست و زمان بیشتری نیاز دارد«.
وی افــزود: »این مشــکلی کــه گفتید ممکن 
اســت وجــود داشــته باشــد. برداشــتهای ما 
نشــان میدهــد کــه روزانه از اطراف شــهر مثلا 
، باغیــن، قائمآباد و ســعادتآباد و ...  بردسیــر
تعــداد زیــادی ماشیــن وارد کرمان میشــوند. 
در طــرح پیشــنهادی دانشــگاه باهنر طراحی 
پارکســوار نیــز اتفــاق افتــاده تــا ماشینها در 
آنجا پارک و مسافران با سامانههای اتوبوسرانی 
و بیآرتــی وارد شــهر شــوند. در ایــن صــورت، 
کاهش ترافیک را هم خواهیم داشت ولی این 
وضعیت به شرطی رخ خواهد داد که کل خط 

بیآرتی اجرا شود«.
وی اضافــه کــرد: »بــرای فــاز یک فــعلا مسیر 
گرفتهایم تا شروعی  آزادی تا مشتاق را در نظر 
برای خط بیآرتی باشد تا در دورههای بعدی 

ادامه پیدا کند«.
خلیفه در پاسخ به این پرسش که خودتان 
نگرانــیای در خصــوص عدم اجرای این طرح 
ندارید؟ گفت: »جناب آقای تویسرکانی شهردار 
محتــرم و آقــای مهنــدس یــحییزاده معــاون 
محترم حملونقل و امور زیربنایی شــهرداری 
کید دارنــد و از  بسیــار بــر اجــرای ایــن پــروژه تا
کننــد. آنچــه  آن حمایــت و بــرای آن تلاش می
هــم کــه در شــهرداری دربارۀ این پــروژه دنبال 
میشــود کار کارشناســی اســت و بــه هیچوجه 
فضای سیاســی بر موضوع حکمفرما نیســت و 
امیدواریــم بــا فضایی که وجــود دارد این خط 

هرچه زودتر اجرا شود«. 
قطار شهری

همــواره گفتــه شــده کــه بیآرتــی مقدمهای 
بــرای راهانــدازی الآرتی و ســایر خطــوط ریلی 
اســت. آیــا در کرمــان هــم ایــن دورنمــا وجــود 
دارد؟ مدیرعامل سازمان مدیریت و مهندسی 
شــبکه حملونقل شــهرداری کرمان در پاسخ 
به این پرســش اظهار کرد: »همه چیز بستگی 
بــه جمعیــت شــهر دارد و از نــگاه کارشناســی، 
بعیــد میدانــم از لحاظ عملکــرد و کارکرد تا 10 
ســال آینــده نیاز بــه خط ریلی در شــهر کرمان 

داشته باشیم«.
وی افــزود: »با توجه به هزینههای ســنگین 
خطــوط ریلــی، چنانچــه بخواهیــم بــه ســمت 
ایجــاد آن برویم بایــد مطالعات بهطور قاطع و 
متقن آن را تایید کرده باشد و اینطور نیست 

که صرفا بگوییم مترو و الآرتی میخواهیم«.
خلیفــه ادامــه داد: »البتــه در جریــان تهیــۀ 
، در بخش راهبردها  طرح جامع ترافیک شــهر
کــه خطــوط ریلی را  بــه مشــاور اعلام کردهایــم 
هم در نظر بگیرند. شــاید در سال 1410 کرمان 

مطالعات مترو را شروع کند«. 

ریزگردها نفس مردم و ادارات را به شماره 
انداخت؛

 بحران خیزی آلودگی هوا 
کرمان در 

گروه جامعه: طی 10 روز گذشته وضعیت هوای 
کرمــان و برخــی از شهرســتانها بهدلیــل هجــوم 
ک  ک ناســالم و خطرنا ریزگردهــا و خیــزش گردوخا
بوده اســت. آلودگی هوا در این مدت سبب تاخیر 
کار ادارات و بانکها و حتی تعطیلی کامل  شروع به

کز دولتی شد. مرا
بــه گفتــۀ مدیــرکل مدیریــت بحــران اســتانداری 
پدیــدۀ  گیری  شــکل دلیــل  تریــن  مهم کرمــان، 
پیــاپی  اســتان، خشکســالیهای  در  غبــار  و  گــرد 
ســالهای اخیر اســت که موجب آسیب جدی به 
منابــع طبیعــی و از بیــن رفتــن پوشــش گیاهی در 

کویر مرکزی کشور شده است. بخشهایی از 
غلامرضــا نژادخالقــی در گفتوگــو با ایرنــا کرمان 
توضیح داد: »بیشتر ریزگردی که در کرمان داریم از 
سمت کویر مرکزی، یزد و انار آمده است و با توجه 
ک از ســمت  بــه وزش باد شــدید و خیزش گردوخا
، این ریزگردها به ســمت کرمان میآیند،  یــزد و انار
یعنی وقتی باد غالب از سمت یزد به شمال استان 
و شهرســتان انار بوزد، بعد از آن ما هم تحت تاثیر 

گیریم«. قرار می
وی بــا اشــاره به تــداوم خشکســالیها بیان کرد: 
»بایــد مالچپاشــی انجام شــود یا منابــع طبیعی در 
مناطقــی کــه تولیــد ریزگــرد دارند، درختــان مقاوم 
مثل تاغزارهای اطراف کرمان در برابر کمآبی بکارند 
تا بتوان مقداری از این مشــکل در کشــور و استان 

کرد«. جلوگیری 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری کرمان افزود: 
»در حال حاضر منابع طبیعی هر 2 کار را در دست 
انجــام دارد ولی چون اعتباراتشــان محدود اســت 

کار باید با سرعت انجام شود«. این 
وی خاطرنشــان کرد: »در واقع اقدام کشــوری و 
بالادســتی نیاز اســت و بایــد اعتبار ویــژهای تزریق 

شود چون شرایط بحرانی است«.
کــرد: »باید از طریــق ردههای  کید  نژادخالقــی تا
بالای کشــور تصمیم اساسی گرفته شود؛ مدیریت 
ایــن شــرایط به تامیــن اعتبار بــرای دســتگاههای 
کــه  دارد  بســتگی  منابعطبیعــی  ازجملــه  ذیربــط 
اقداماتــی مثل درختکاری یا مالچپاشــی را توســعه 

دهند«.
وی گفت: »وضعیت ریزگردها به محیط طبیعی 
ما وابســته است، از طرفی خشکسالیهای متوالی 
بعضــی  در  کــه  بوتههــایی  همــان  و  داشــتهایم  را 
مناطــق بود نیز خشــک شــدند، لــذا اقدامات لازم 
بــه دســتگاههای تخصصــی مثــل منابــع طبیعــی 
میتواننــد  بهتــر  فنــی  لحــاظ  بــه  کــه  گــردد  برمی
گیــری کننــد که چه مناطقی را مالچپاشــی  تصمیم
و چه مناطقی را درختکاری از نوع درختان مقاوم 

داشته باشند«.
کرمــان،  گــزارش روابــط عمومــی اســتانداری  بــه 
کرمــان  اســتانداری  بحــران  مدیریــت  مدیــرکل 
همچنین از تشــکیل روزانه کارگروه اضطرار آلودگی 
هوا برای اتخاذ تصمیمات پیشگیرانه و هشدار به 
شــهروندان برای مراقبت از سلامت خود خبر داد 
و گفــت: »هــر روز ســاعت 4 صبــح کارگــروه اضطرار 
تشکیل میشود و پیش از ساعت 6 صبح )حدود 
تعطیلــی  زمینــۀ  در  لازم  تصمیمــات   )5 ســاعت 
مــدارس، تاخیــر در بازگشــایی یــا تعطیلــی ادارات، 
ممنوعیــت فعالیتهــای ورزشــی در فضــای بــاز و 
سایر تدابیر فوری اتخاذ و اطلاعرسانی میشود«.

وی بــا اشــاره به ادامــهدار بودن وجــود ریزگردها 
کرمــان طــی روزهــای آینــده بــه مــردم هشــدار  در 
داد: »شهروندان بهویژه گروههای حساس شامل 
کــودکان و بیمــاران تنفســی و قلبی از  ســالمندان، 
ترددهــای غیرضــروری در فضــای بــاز خــودداری 
کــرده و در صــورت خــروج از منزل، از ماســکهای 
مناســب استفاده کنند. همچنین توصیه میشود 
فعالیتهــای ورزشــی در فضــای باز به طــور کامل 

متوقف شود«. 

خبر

اسما پورزنگی�آبادی


